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§ 274 Dnr 2021/292  

Plan och prioritering för fiberutbyggnad 2022 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att godkänna förslag till Prioriteringar för 
Fiberutbyggnad 2022. 

Ärendebeskrivning 

Samhällsbyggnadsnämnden har att för 2022 besluta om 6 000 tkr i 
investeringsmedel för utbyggnad av fiber för bredband i Kinda kommun, till detta 
kan även de kvarstående investeringsmedel från 2021. Kommunalförbundet 
ITSAM är kommunens utförandeorganisation för planering, genomförande och 
uppföljning av investeringen. ITSAM har varit med i arbetet med framtagandet av 
plan och prioriteringar för 2022. 

Sammanfattningsvis rekommenderas Kinda kommun att för 2022 prioritera i 
enlighet med 2021 års prioritering enligt SBN2021/28 då alla projekt inte är 
slutförda under föregående år. Dessa områden har inför 2022 delats upp i 
prioriteringsordning där nummer ett är:  

 Yxefall, Harg, Gäddefall en sträcka där vi beviljats stöd från PTS för att 
utföra fiberutbyggnad 

 Opphem - Bersebo Färdigställande av etapp 2  

 Hycklinge Härna-Kullen- Sätra Färdigställande av pågående projekt med 
samförläggning 

 Färdigställa påbörjad samförläggning med Telia för att förstärka stamfiber 
mellan Rimforsa och Kisa 

Prioriteringsordning två  

 Älgbron - Kullsäter möjligt område för att söka stöd från PTS under 2022  

 Utdala - Ulvesund - Mjölkvik möjligt område för att söka stöd från PTS 
under 2022  

 Opphem etapp 3  

Därtill kan eventuella samförläggningar tillkomma, förutsatt att medel finns att 
tillgå.  

Principen för utbyggnaden av fiber är att utgå från redan byggda stamsträckor.  

Vidare tas hänsyn till kostnaden i relation till antal möjliga anslutningar, 
möjligheten för byalag till egen grävning och strategisk utbyggnad av stamnätet för 
framtida anslutningar.  

Ytterligare faktorer som beaktas vid utbyggnaden och som anses som viktiga är 
mobiltäckning eller möjlighet till annan uppkoppling via tex koppar i dagsläget. 
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Markbeskaffenheten med enkel grävning är också en viktig faktor vid utbyggnaden 
samt möjligheten till samförläggningar med andra aktörer.  

Vidare ses möjligheten till företagsanslutningar som viktiga för utbyggnad av nya 
områden och möjligheten till ytterligare framtida privatanslutningar inom 
respektive område.  

Ekonomiskt utfall - investeringsbudget  

År 2021 fanns 6 103 tkr i budget där prognostiserat utfall för 2021 är 4 103 tkr.  

År 2020 fanns 9 535 tkr i budget, av detta förbrukades 5 433 tkr  

År 2019 fanns 5 500 tkr i budget, av detta förbrukades 965 tkr 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 

Förslag till prioritering 

Beslutet skickas till 

Stab 

Akten 

 


